



Date: 20 January 2026

التاريخ: 20 يناير 2026

Disclosures and Compliance Section

Market Operations and Surveillance Department
 Abu Dhabi Securities Exchange
 Abu Dhabi, UAE

السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين

قسم عمليات السوق والرقابة
 سوق أبوظبي للأوراق المالية
 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: MAIR Group P.J.S.C. Internal
 Reorganization within Associate Companies**

**الموضوع: إفصاح بشأن إعادة هيكلة داخلية ضمن الشركات
 الزميلة لمجموعة مير ش.م.ع.**

Greetings,

MAIR Group P.J.S.C (the "Company" or the "Group") hereby discloses to the market that it has completed an internal restructuring process involving a number of its associates that are under common control with Emirates Farm for Livestock & Agricultural Production – Sole Proprietorship L.L.C. (the "Emirates Farm Company").

Pursuant to a Share Transfer Agreement, both the Emirates Farm Company and the Group have transferred their entire ownership interests in Al Masa Mills L.L.C. and Al Masa Farms Animals Factory L.L.C., representing 60% held by the Emirates Farm Company and 40% held by the Group, respectively, to Wahat Al Masa General Trading L.L.C.

In the same context, it is intended that the legal form of each of Al Masa Mills L.L.C. and Al Masa Farms Animals Factory L.L.C. be converted from limited liability companies into sole proprietorship companies with limited liability, such that each becomes wholly owned by Wahat Al Masa General Trading L.L.C. This shall be in effect without any change to the legal form of Wahat Al Masa General Trading L.L.C., and with its ownership remaining

تحية طيبة وبعد،
 تود مجموعة مير ش.م.ع. ("الشركة" أو "المجموعة") الإفصاح عن تنفيذ عملية إعادة هيكلة داخلية شملت عددًا من الشركات الزميلة والخاضعة لسيطرة مشتركة مع شركة مزرعة الإمارات للإنتاج الزراعي والحيواني – شركة الشخص الواحد ذ.م.م ("شركة مزرعة الإمارات").

حيث قامت كلٌ من شركة مزرعة الإمارات والمجموعة وبموجب اتفاقية نقل ملكية بنقل كامل حصة ملكيتها في كلٍ من شركة مطاحن الماسة ذ.م.م، وشركة مصنع الماسة للأعلاف ذ.م.م، وبالبالغة (60%) لشركة مزرعة الإمارات و(40%) للمجموعة، إلى شركة واحة الماسة للتجارة العامة ذ.م.م.

كما سيتم، في ذات السياق، تعديل الشكل القانوني لكلٍ من شركة مطاحن الماسة ذ.م.م، وشركة مصنع الماسة للأعلاف ذ.م.م، من شركات ذات مسؤولية محدودة إلى شركات الشخص الواحد ذات المسؤولية المحدودة، بحيث تصبح كلٌ منها مملوكة بالكامل لشركة واحة الماسة للتجارة العامة ذ.م.م، مع الإبقاء على الشكل القانوني لشركة واحة الماسة للتجارة العامة ذ.م.م، دون أي تعديل

HDN

SG

unchanged, being held 60% by the Emirates Farm Company and 40% by the Group.

This restructuring aims to simplify the corporate structure and enhance operational and administrative efficiency, without resulting in any change in ultimate control, shareholders' rights, or having any impact on the financial position or the consolidated financial results of the Group.

The process is subject to the completion of the applicable statutory and notarial procedures.

This disclosure is made in compliance with the rules and regulations of the Abu Dhabi Securities Exchange.

أو تغيير والإبقاء على ملكيتها موزعة بواقع (60%) لشركة مزرعة الإمارات و(40%) للمجموعة.

وتهدف هذه العملية إلى تبسيط الهيكل التنظيمي وتعزيز الكفاءة التشغيلية والإدارية، دون أن يتربّع عليها أي تغيير في السيطرة النهائية أو حقوق المساهمين، أو أي أثر على المركز اللالي أو النتائج الموحدة للمجموعة.

تخضع العملية لاستيفاء الإجراءات النظامية والتوصيقية المتبعة.

ويأتي هذا الإفصاح امتنالاً لقواعد وأنظمة سوق أبوظبي للأوراق المالية.

Yours sincerely,

تفضلاً بقبول وافر الاحترام،

Nehayan Hamad Alameri

نهايان حمد العameri

Managing Director and Group CEO

العضو المنتدب والرئيس التنفيذي لمجموعة مير

